
 

 

    Kristdemokraterna  
 

 

Interpellation 
Till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Tommy Berger  

 
 
Konsten i Region Gävleborgs lokaler 
 

I dagarna har ett konstverk uppförts i en kulvert vid Gävle sjukhus. Det har 

väckt stor uppmärksamhet i sociala och andra medier med negativa och 

positiva reaktioner. 

 

Konst handlar om tycke och smak i stor utsträckning och konsten kan ge 

uttryck för så mycket. Konst kan trigga, läka, lugna och ge många andra 

känslor. 

 

Därför har vi kristdemokrater lite funderingar kring hur majoriteten 

resonerar i dessa frågor och framför allt på sjukhusens väggar. Vi tycker att 

utsmyckningen av våra sjukhus är oerhört viktiga och därför ser vi fram emot 

att få svar på följande frågor: 

 

 Vilka kriterier finns bakom inköp av konst till Region Gävleborgs 

offentliga lokaler? 

 Hur går beslutsgången till när vi ska smycka ex. en kulvert? 

 Utgår vi från tillgänglig forskning i färgsättning, utsmyckning och 

konst i våra lokaler? 

 Anser regionrådet att vi behöver anpassa lokaler efter målgrupp som 

vistas i lokalerna? 
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